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Anteckningar 
 

1. Mötets öppnande 

Jan-Åke öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 

 

2. Ersättare för ordinarie ledamot 

Behövdes ej då samtliga ordinarie deltog.  

 

3. Dagordning denna godkändes 

Denna godkändes. 

 

4. Justering av dagens protokoll 

Arne valdes att jämte ordf. justera dagens protokoll. 

 

5. Föregående protokoll 

Föregående protokoll 26/4-23 godkändes och lades till handlingarna. 

 

6. Ekonomi 

- Ekonomisk rapport 

Gicks igenom och löper på enl. budget och ser fortsatt bra ut. 

 

7. Personal 

Inget nytt att rapportera. 

 

8. Underhåll/Reparationer/Investeringar: 

 Inget nytt är rapporterat från Borås Kommun.   

 

9. Skrivelser 

Finns inga inkomna att rapportera om. 

 

10. Hemsidan 

En uppdatering med foto på Carina Stenborg som medlem av styrelsen kommer att utföras.  

Det kommer även belysas på hemsidan vilka priser som gäller om man vill träna inomhus och hyra 

en bana under sommarmånaderna. 
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11. Samarbetspartners: 

- Avtal 

Inget nytt att rapportera. 

- Bansponsring 

Inget nytt att rapportera. 

 

12. Kommittéer 

- Tävlingskommittén 

Inget nytt att rapportera. 

- Utvecklingskommittén 

Inget nytt att rapportera. 

 

13. Hallkort 

Vi kommer att kalla ordförandena till ett möte före nästa ordinarie styrelsemöte för att gå igenom 

prissättningen på ett eventuellt Hallkort som ersättning för nuvarande gällande enskild träning.  

 

14. Gemensamt ansvar 

SSÖ kommer under V36 genomföra en städning i hallen inför kommande inomhussäsong.  

Beslöts att fortsätta med Idrottsskolan under hösten. 

 

15. Telefon / Bredband 

Inget nytt att rapportera.  

 

16. Kvarstående frågor 

- Introduktionskvällar 

 

17. Övriga frågor 

Fanns Inga. 

 

18. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte kommer att äga rum den 23/8 kl 18:00 i boulehallen.  

Klubbordförandena kommer via Utvecklingskommittén att kallas till ett extra möte gällande 

eventuellt Hallkort kl: 17.15 före styrelsemötet den 23/8-23. 

Klubbordförande kommer att bjudas in till styrelsemötet den 23/8. 

 

19. Mötets avslutande 

Jan-Åke tackade närvarande på mötet som avslutades. 
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